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Generalforsamling i Egevoldens Idræts Club, gymnastikafdelingen den 19. marts 2024 

1. Valg af dirigent 
Helle bød velkommen til generalforsamling nr. 51.  

Bestyrelsen foreslog Jytte Rusbjerg som dirigent. Jytte blev valgt og konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.   

2. Bestyrelsens beretning v/formand Helle Hilstrøm 

Vi startede sæsonen op med 16 hold heraf seks børnehold et juniorhold og to forældre-barn-hold. 

Vi havde dog tre forældre-barn-hold inden start – men de to af holdene blev slået sammen til et hold inden opstart. 

Vi har syv voksenhold, og som noget helt nyt træner det ene hold udendørs hele sæsonen. Dem kan man møde rundt omkring i 
kommunen mandag aften. 

Vores sundhedsidrætshold måtte vi desværre lukke pr. 1. december på grund af for få deltagere. 

Vi har pr. 1. januar 2024: 446 medlemmer heraf 313 børn. 

I år har vi afholdt følgende arrangementer: 

 50 års forårsjubilæumsopvisning – en dejlig dag med masser af glade hold med taler fra borgmesteren og tidligere 
formand Jytte Rusbjerg. Flot oppyntning med ballonbue og kage i massevis med logo på  - en rigtig god dag.  

 Juletræsfest rigtig mange deltagere en rigtig hyggelig eftermiddag, som vi fik meget ros for fra forældre. 
 Brunch for alle instruktører og hjælpeinstruktører. 
 Instruktørkursus i samarbejde med DGI, hvor Susanne Lentz var kursusleder. 
 Vi har i januar afholdt vores midtvejsmøde hvor vi planlægger næste sæson. 

Hvad skal vi så nu og hvad skal vi fastholde: 

Vores motto ”Hos os er gymnastik og motion sjovt”  er fortsat det, vi arbejder ud fra. 

Vores arbejde med strategier er slået godt igennem. 

Vi fik mange hjælpetrænere og minihjælpere efter en indsats, hvor vi satsede på gymnasterne fra vores springmix-hold. 

Vi har fået kommunen til at kigge på, om vi må slå et hul i væggen imellem redskabsrummene, så vi kan få glæde af vores redskaber 
i begge sale. 

Vi har gjort en del for at uddanne flere af vores hjælpeinstruktører, så vi har dem til de kommende sæsoner – hvilket jo er en proces, 
der skal fortsætte   

Vi skal hen over sommeren deltage i et kursus som er Hvidovre Kommune og DGI som handler om Frivillighed – det glæder vi os til. 

Vi har i år modtaget kr. 85.244,84 kr. i støtte fra ungdommens støtteforening – hvilket vi er meget taknemmelige for.  

Samtidig vil jeg meget gerne rette en tak til alle der hjælper os på forskellige måder – ingen nævnte ingen glemt.  

 
 
Jytte uddybede, at motionistholdet er meget glade for at træne i klublokalet. Dog savnes et bad. På 
trods af skepsis på holdet vedr. stolegymnastik, så har de alligevel taget godt imod det. 
 
Beretningen blev vedtaget. 
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3. a)  Regnskab 2023 
Kassereren Omdelte regnskabet. 

Eneste bemærkning fra revisorerne var indkøbet af en boltsaks. Den har været brugt til at bryde 
vores egne hængelåse op, som ikke længere virkede. 
 
Regnskab blev enstemmigt godkendt.  

3. b)  Budget 2024 

Kassereren omdelte budgettet til alle på generalforsamlingen. Der var ingen yderligere 
kommentarer til budgettet. 

Budgettet blev taget til efterretning. 

4. Indkomne forslag 

Bestyrelsen have ikke modtaget forslag. 

5. Valg af: 

a) Kasserer for 2 år  
May Guldager genopstillede og blev valgt.  

b) Bestyrelsesmedlem for to år  
Frida Illum opstillede og blev valgt.  

c) Bestyrelsesmedlem for to år  
Amanda Bryde genopstillede. Amanda var ikke til stede, men har givet tilsagn til 
bestyrelsen. Amanda blev valgt. 

d) Suppleant for et år 
 Heidi Illum opstillede og blev valgt.   

6. Valg af: 

a) To revisorer for et år  
Anita Mathiesen og Finn O. Jensen opstillede og blev valgt.  

b) En revisorsuppleant for et år 

Robert Rusbjerg meldte sig og blev valgt.  

7. Eventuelt 

Robert opfordrede til, at der blev købt nyt service til klublokalet.  
 
Robert opfordrede til, at bordfodboldspillet blev smidt ud. Bestyrelsen har spurgt ind til det hos 
fodboldafdelingen, men har fået nej. Jytte R. kommenterede på, at det er i stykker. 
Jytte spurgte om skolen var blevet involveret i nedrivning af væg mellem redskabsrummene, og 
det er de blevet. Vores nye fritidskonsulent på kommunen har taget bolden og arbejder videre med 
opgaven.  
 
Motionisterne holder afslutningsfest den sidste onsdag i sæsonen.  
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Helle nævnte, at Petrea, som desværre ikke var til stede, ikke stillede op til bestyrelsen i år. Helle 
takkede hende for hendes store arbejde igennem årene, og der fulgte en klapsalve fra 
generalforsamlingen med.  
 
Den 21. april holder vi opvisning. Husk at komme. 
 
Helle takkede Jytte for arbejdet som dirigent, og Jytte takkede for god ro og orden.  
 


